
Desacord amb el projecte de l'Autoritat Portuària d'instal·lar una cafeteria al far des Cap
dissabte, 21 de febrer de 2015 00:59

El president del Consell de Formentera, Jaume Ferrer, ha contestat aquest matí la carta que
Alberto Pons, president de l'Autoritat Portuària va enviar per sol·licitar la col·laboració al Consell
de Formentera a la instal·lació d'un “bar-cafeteria” al far des Cap de Barbaria, en el marc del
projecte que promou el Ministeri de Foment de “Fars d'Espanya”.

Jaume Ferrer ha denegat aquesta col·laboració ja que “el far des Cap és altament estratègic
per Formentera. Es tracta d'un indret que ofereix una puresa i un silenci difícil d'igualar, i del
qual Formentera en treu molt benefici gràcies a la seva capacitat d'atracció de viatgers i
visitants, entre els quals, el director Julio Medem, que va utilitzar aquest far per al cartell de la
pel·lícula Lucía y el sexo, que va posar Formentera en el punt de mira de molts viatgers de
l'estat espanyol”.

  

Per Jaume Ferrer, “què pensarien de nosaltres tots aquests visitants i viatgers si saben que
Formentera i les Illes Balears volen convertir aquest icona turística i cultural en una cafeteria”.

  

Jaume Ferrer ha recordat que “en la Conferència de presidents del 23 de novembre de l'any
passat, el president del Govern Balear i els presidents de la resta d'illes es varen mostrar
d'acord a millorar les atribucions dels consells insulars en relació a la decisió final sobre
projectes que tinguin afectació al territori de cada illa”.

  

Per al president de Formentera, si l'Autoritat Portuària persisteix en la idea de fer aquesta
cafeteria, esperem que el govern de Bauzà compleixi la seva paraula i ajudi al Consell de
Formentera a aturar aquest projecte”.

  

A la carta, el Consell de Formentera considera tant important el fet de deixar el far des Cap tal i
com està que s'ofereix a obrir el seu projecte que preveu un ús cultural al far de La Mola
“perquè cohabiti amb l'ús de bar-cafeteria, si realment el projecte és respectuós amb el far i
amb l'entorn”. Per a Jaume Ferrer, “el far de La Mola està més aprop d'un nucli urbà que el far
des Cap, té una carretera d'accés amb dos sentits de circulació i ja té altres comerços, en
concret una tenda i una cafeteria al seu voltant”, característiques que el farien més adequat per
aquests usos que no el far des Cap.
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